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Aanwezig (fysiek): Ivo Mechels (voorzitter), Kathleen Celis, Lobke Flamand, Danielle Gerts, Lina Grooten, 

Tim Neels, Nancy Theunis, Mike van der Staak, Jeroen Sleurs (algemeen directeur), 

Paolo De Francesco (verslaggever). 

Aanwezig (online): Bart De Cokere, Lieven Goethals, Astrid Laekeman, Tanja Nuelant 

Verontschuldigd: Marc Michils. 

1. Goedkeuring verslag en besluitenverslag raad van bestuur van 27 

augustus 2024 (in bijlage) 

Het verslag en besluitenverslag over de vergadering raad van bestuur van 27 augustus 2024 worden 

zonder opmerkingen goedgekeurd. 

2. Voorstelling van de werking (deel 8): Gezinssport Vlaanderen 

Pieter Schroeders, voorzitter, en Wout Stevens, algemeen coördinator verduidelijken aan de hand van 

een PowerPointvoorstelling de werking van de vzw. 

Ivo Mechels staat even stil bij de USP (Unique Selling Proposition) van Gezinssport Vlaanderen waarbij 

zeker het intergenerationele een belangrijk element is, alsook de eenoudervakanties en zeker 

Familiefit. Belangrijk is ook te onderstrepen dat Gezinssport Vlaanderen tot dezelfde ‘familie’ behoort 

als Gezinsbond en haar boodschap/communicatie samen wil uitrollen. 

3. Terugbetaling ‘vordering op verbonden entiteiten’ door 

Gezinsvakantie-Familiatours 

De nota, vooraf bezorgd via Sharepoint, wordt nader toegelicht. 

In 2014 werd in het kader van een financiële regeling tussen vzw Gezinsbond en vzw Gezinsvakantie-

Familiatours (GV-FT) door Gezinsbond een “vordering op verbonden entiteiten” aan Gezinsvakantie-

Familiatours vzw verleend. De vordering is renteloos en onbeperkt in tijd. 

Op de vraag van Gezinsbond om de vordering terug te betalen besliste de raad van bestuur van 

Gezinsvakantie in 2023 om de vordering terug te betalen. 

Gezinsbond vroeg om een terugbetalingstermijn tegen het einde van deze legislatuur, dus volledig 

terugbetaald op 01.12.2029. Het bestuursorgaan van de GV-FT heeft dit aflossingsschema nu 

goedgekeurd. 

http://www.gezinsbond.be/
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4. Ontslag bestuurder 

Voorzitter Ivo Mechels meldt het ontslag van Patrick Dirx als bestuurder van Gezinsbond vzw. Artikel 28 

van de statuten regelt de coöptatie en de vervanging van bestuurders. Het is het bestuursorgaan dat 

een oproep moet doen naar de leden van de algemene vergadering en het is de algemene vergadering 

die in fine beslist over een nieuwe bestuurder. Dit zal gebeuren op de geplande algemene vergadering 

van december 2024. Het nieuwe bestuurslid zal het mandaat voltooien van de ontslagnemende 

bestuurder. 

Belangrijk is dat er moet worden toegezien op de samenstelling van het huidig bestuursorgaan op het 

vlak van gender en jongeren. Zeker het jongerenquotum moet in de gaten worden gehouden. 

Voorzitter Ivo Mechels krijgt het mandaat van het bestuursorgaan om uit te kijken naar kandidaten en 

uiterlijk na volgende vergadering van het bestuursorgaan vertrekt een oproep tot kandidaatstelling 

naar de leden van de algemene vergadering. 

5. Begroting 2025 stand van zaken 

Algemeen directeur Jeroen Sleurs staat even stil bij het begrotingsproces. Nadat het managementteam 

de grote projecten bepaald heeft, die ook werden toegelicht aan het bestuur, zijn de individuele 

teamleiders in de zomermaanden aan de slag gegaan met de begrotingen van hun respectievelijke 

diensten en afdelingen. Dit wordt nu allemaal samengebracht ter voorbereiding van de vergadering van 

het financieel comité op 22 oktober. Op 12 november volgt de bespreking op het bestuursorgaan en op 

7 december volgt de stemming over de begroting op de algemene vergadering. Ook de 

ondernemingsraad zal haar advies geven over de begroting en dit advies maakt formeel deel uit van de 

begrotingsdocumenten op de algemene vergadering. 

6. Gezinspolitiek 

De nota werd in bijlage bezorgd met de uitnodiging en agenda en vervolgens gedeeld via Sharepoint. 

a. Dossier Wonen 

Hoofd van de studiedienst Paolo De Francesco staat even stil bij de uitgangspunten en de 

belangrijkste krijtlijnen van onze standpunten in het beleidsdomein ‘wonen’. Deze werden 

gegroepeerd in drie logische blokken: 

1. De betaalbaarheid van wonen beschermen 

2. De verhoging van het woningaanbod 

3. De kwaliteit van woningen verhogen. 

De leden van het bestuursorgaan keuren de 11 speerpunten in het dossier wonen goed. 

b. Reactie op Vlaamse regeringsvorming 

Voorzitter Ivo Mechels staat even stil bij onze reactie op de Vlaamse regeringsvorming, waarbij we 

door snel en goed werk de media haalden. We hadden goede contacten met politici van alle partijen 

voor de verkiezingen op 9 juni, we mochten onze inbreng doen tijdens de formatie waarbij we een 

goed gestoffeerde nota overhandigden aan de formateurs van de drie regeringspartijen. Daardoor 

konden we snel reageren na de publicatie van het regeerakkoord. 
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Ivo Mechels benadrukt fier te zijn op het behaalde resultaat: hele passages en zinnen uit onze nota, 

tot en met onze kindnorm (hoofdstuk verkeersveiligheid) staan ook letterlijk in het nieuwe Vlaamse 

regeerakkoord (niet in het minst de indexering van het Groeipakket met minimaal 2%). De Voorzitter 

houdt er dan ook aan om expliciet Jeroen, Paolo en de hele studiedienst te bedanken voor hun 

inzet. 

7. Digitaal alternatief voor papieren bonnenboek 

De nota werd vooraf meegestuurd en op sharepoint geplaatst. 

De verantwoordelijk ledenkortingen, Mike van der Staak, staat stil bij de belangrijkste krachtlijnen van 

de nota en vraagt of het bestuursorgaan akkoord kan gaan om de analyse te laten maken door DIOSS 

en vervolgens verdere beslissingen in dit dossier te nemen. 

Het bestuursorgaan is akkoord om de analyse te laten maken m.i.v. het onderzoeken van mogelijk 

andere pistes. 

8. Juridische structuur van Gezinsbond 

De nota werd vooraf meegestuurd enerzijds met de vergadering van 27 augustus en opnieuw voor deze 

vergadering (eveneens op Sharepoint geplaatst). 

Voorzitter Ivo Mechels stelt dat dit een uitgesteld punt is van de vorige vergadering. Alhoewel de 

zoektocht naar de juiste juridische structuur voor de Gezinsbond die het best aansluit bij de realiteit van 

het terrein op zich een legitieme oefening is, is hij toch bezorgd over de tijd en onrust die een dergelijk 

proces inherent met zich meebrengt terwijl er op korte termijn andere en dringendere uitdagingen zijn, 

in het bijzonder de daling van het ledenaantal. Hij stelt voor om deze oefening met 2 – 3 jaar uit te 

stellen. Het bestuursorgaan is hiermee akkoord. 

9. Project bijzondere oppas 

De vooraf bezorgde nota (via de uitnodiging en Sharepoint) wordt verder besproken. 

In samenwerking met vzw De Ouders en VIVES Hogeschool Brugge en met steun van de Koning 

Boudewijnstichting, verkenden we in 2022 de mogelijkheden voor babysitters om op te passen op 

kinderen met een beperking. 

Met een tevredenheidsscore van meer dan 85 % is het glashelder dat dit project wel degelijk een groot 

verschil kan maken voor de betrokken gezinnen. Uit onze proeftuin destilleerden we heel wat 

informatie en good practices om ons project op te schalen over heel Vlaanderen. 

Uiteraard kan dit alleen wanneer we hiervoor met de drie partners ook de nodige budgetten 

verzamelen. Daarom willen we een dossier opstellen om financiële steun te vragen bij de verschillende 

overheden (bv. Welzijn) en/of andere donoren (fondsen, bedrijven). 

Het bestuursorgaan is akkoord om dit project verder administratief uit te werken i.f.v. mogelijke 

subsidieaanvragen en sponsering. 

10. Verkoop bondshuizen Gent en Turnhout 

De nota werd vooraf via mail bezorgd en evenals via Sharepoint. 
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Voor de verkoop van het bondshuis te Gent bepaalt het bestuursorgaan de minimale verkoopprijs. 

Voor de verkoop van het bondshuis te Turnhout is het bestuursorgaan akkoord om de overeenkomst 

met de makelaar (ImmoVasta) met 3 maanden te verlengen (tot 09/01/2025). 

11. Korte terugblik Startdag 14 september 2024 

Met 149 deelnemers werd de doelstelling bereikt en met een algemene beoordeling van 4,42 op 5 

kunnen we zeker spreken van een geslaagde startdag.  

De datum voor de editie 2025 wordt vastgelegd op zaterdag 13 september, zodat de startdag 

plaatsvindt vóór de eerste regioraden samenkomen. 

12. Beleidsplan 2026-2030 – stand van zaken (nota in bijlage) 

Voorzitter Ivo Mechels nodigt de leden van het bestuursorgaan uit om de strategische en operationele 

doelstellingen na te kijken en desgevallend opmerkingen of aanvullingen door te geven. 

13. Varia en rondvraag (nota’s in bijlage) 

a.1. Mededelingen ondernemingsraad d.d. 13 juni 2024 

Ter informatie overgemaakt aan het bestuursorgaan. 

a.2. Algemeen directeur Jeroen Sleurs staat even stil bij de go live van de nieuwe CRM, die technisch 

goed verliep, met zoals verwacht een aantal kinderziektes. Het Contactcenter werd wel erg druk 

bevraagd maar er werden en worden oplossingen gezocht zowel op individueel als op structureel 

niveau. 


